
Sak til Eldrerådet 22. april 

 

Saksframlegg 

 

Kvalitetsutvalg for sykehjem i bydelen.  
 

På møte 12. mars med det sentrale Eldrerådet og representanter for de 

ulike eldrerådene i Oslo, ble vi informert om at det skal finnes et 

kvalitetsutvalg for sykehjem i alle bydeler. DetVi kjenner ikke til at det 

finnes et slikt utvalg i Sagene bydel og vil gjerne ha informasjon om 

hvordan det ligger til. Vi mener Eldrerådet bør være representert i et 

slikt utvalg. 

 

 

Forslag til beslutning 

1 Eldrerådet vil gjerne ha informasjon om hvordan det ligger til med  

k valitetsutvalg for sykehjem i bydelen 

 

2 Eldrerådet vil gjerne være representert i et slikt råd 

 
 
Oslo 18 03 2013 
 
 
Aud L Krook 


